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OBČINA DIVAČA 

OBČINSKI SVET 

Odbor za finance 

 

 

Divača, 24.5.2018 

 

 

Z A P I S N I K 
 

22. seje  Odbora za finance, ki je potekala v četrtek, dne  24.5.2018 ob 16.30, v sejni sobi Občine 

Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača (skupaj z Odborom za gospodarstvo in okolje). 

 

Prisotni člani Odbora za finance: 
- SUBIČ DOBRIVOJ – predsednik odbora, 

- ŠKAMPERLE DRAGO – član odbora, 

- URŠKA FLORJANČIČ – članica  odbora, 

- DAMIJANA GUSTINČIČ – članica odbora  

- MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ – članica odbora 

 

Ostali prisotni:  

- NATAŠA MACAROL – občinska uprava, 

- ZDENKA HREŠČAK – občinska uprava, 

- TATJANA CERKVENIK  - občinska uprava 

 

DNEVNI  RED: 

1. Predlog Odloka o turistični taksi v občini Divača   - obravnava po skrajšanem postopku  

2. Predlog Odloka o pokopališkem redu v občini Divača – I. obravnava  

3. Potrditev Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega    energetskega 

koncepta in njihovih učinkih za leto 2017 in Plan izvajanja aktivnosti za leto 2018 

4. Zaključni račun  proračuna Občine Divača za leto 2017 

5. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje  

6. Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača - postopki in merila 

za sofinanciranje letnega programa športa v občini  Divača – II. obravnava 

7. Odlok o dopolnitvi Odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti in kulturnih spomenikov na 

območju občine Sežana 

8. Predlog izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene storitve »POMOČ DRUŽINI NA 

DOMU« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača  

9. Predlog izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka  prihodkov nad odhodki  

10. Predlog izdaje soglasja Javnemu  zavodu Kosovelova knjižnica Sežana glede poravnave razlike 

odhodkov nad prihodki za leto 2017  

11. Pobude in vprašanja   

 

Predsednik Odbora za finance g. Subič  je pozdravil vse prisotne. Predlagal je potrditev dnevnega 

reda. 

 

SKLEP: Člani odbora za finance so soglasno potrdili  dnevni red 22. seje Odbora za finance v 

predlagani vsebini. 
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1. TOČKA  

Strokovna služba Občine Divača ga. Nataša Macarol je predstavila predlog Odloka o turistični taksi v 

občini Divača. 

Po krajši razpravi sta bila sprejeta naslednja sklepa:  

 

SKLEP: Predlog  Odloka o turistični taksi se sprejema po skrajšanem postopku.  

 

SKLEP: Sprejme se predlog Odloka o turistični taksi v predlagani obliki s popravki v 8. členu 

odloka, ki določa kazenske določbe. Odbor za finance potrjuje predlog Odbora za gospodarstvo in 

okolje, da se kazenske določbe v odloku določijo v naslednjih višinah: 

(1) Z globo 500 EUR se kaznuje pravna oseba, ki: 

- dvakrat zapored ne nakaže pobrane turistične in promocijske takse v roku iz 5. člena tega 

odloka; 

- ne vodi evidence turistične takse skladno s 6. členom tega odloka.  

(2) Z globo 200 EUR se za prekrške iz prvega odstavka tega člena kaznuje samostojni podjetnik 

posameznik ali posameznik, ki samostojno opravlja dejavnost. 

(3) Z globo 200 EUR se za prekrške iz prvega odstavka tega člana kaznuje odgovorna oseba pravne 

osebe. 

(4) Z globo 150 EUR se za prekrške iz prvega odstavka tega člena kaznuje fizična oseba,  

sobodajalec in kmet, ki prejema turiste na prenočevanje.  

 

 

2. TOČKA  

Strokovna služba Občine Divača ga. Nataša Macarol je podala obrazložitev k  predloženemu predlogu 

Odloka o pokopališkem redu v občini Divača , ki je bil članom odbora podan v I. obravnavo. 

Predstavila je spremembe, ki jih prinaša nov  zakon o pokopališki in pogrebni dejavnosti , med drugim 

tudi ustanovitev 24. urne  obvezne dežurne službe. 

Po krajši razpravi sta bila sprejeta naslednja sklepa: 

 

SKLEP: V prvi obravnavi se v predlagani vsebini se sprejme predlog  Odloka o pokopališkem redu v 

občini Divača. 

 

SKLEP: O predlogu  Odloka o pokopališkem redu v občini Divača se opravi javna razprava. 

 

 

3. TOČKA 

Strokovna služba Občine Divača ga. Zdenka Hreščak je podala informacije k priloženemu gradivu in 

predlagala potrditev Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega    

energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2017 in Plan izvajanja aktivnosti za leto 2018.  

V razpravi je  člane odbora  zanimal podatek glede prihranka energije ,  npr. pri energetski sanaciji 

naj se predstavi, kaj pomeni to finančno, ali je manjša porabo , finančno ovrednotenje ali se je 

določena investicija izplačala.  

 

Po zaključeni razpravi je bil sprejet   

SKLEP:  V predlagani  obliki se  potrdi  Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 

Lokalnega    energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2017 in Plan izvajanja aktivnosti za 

leto 2018. 

Strokovna služba občine obvesti Goleao, da do seje OS pripravi   pisno poročilo o letnih prihrankih 

(prihranki za vse kazalnike vrednostno)  na energetsko saniranih objektih od zaključka investicije 

pa do letos..  
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4. TOČKA  

Strokovna služba občine Divača ga. Vesna Pavlovčič je predstavila Zaključni račun  proračuna 

Občine Divača za leto 2017. Pri posameznih postavkah je podala obrazložitve. Prerazporeditve 

proračunskih sredstev so razvidne iz primerjalnih stolpcev sprejetega in veljavnega proračuna.  

 

Odbor za finance se je seznanil z zaključnim računom proračuna občine Divača za leto 2017. 

 

 

5. TOČKA  

Predsednik odbora g. Subič je predlagal potrditev Zapisnika prejšnje seje. 

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb.  

 

SKLEP : Sprejme se Zapisnik 21. seje Odbora za finance  v predlagani vsebini.  

 

 

6. TOČKA  

ga. Frankovič Franetič  je podala kratko obrazložitev k  predlogu Odloka o uresničevanju javnega 

interesa na področju športa v občini Divača – postopki in merila za sofinanciranje letnega programa 

športa v občini Divača, ki so ga člani Odbora prejeli v II. obravnavo. 

Predlog Odloka bo v celoti nadomestil dosedanji Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju 

športa v občini Divača. Besedilo predloga je usklajeno z določili novega Zakona, predhodno je bilo 

obravnavano s strokovnimi službami vseh štirih občin Krasa in Brkinov. S sprejemom novega Odloka 

bo dosedanji Odlok prenehal veljati. Enako bodo spremenjena tudi merila in kriteriji. V želji, da bi 

dosegli z novimi merili in kriteriji dobro vseh, tako izvajalcev programov športa kot lokalne skupnosti, 

da bi dobro uresničevali javni interes na področju športa ter gospodarno in odgovorno ravnali z 

javnimi sredstvi, se predlaga izvedba postopka sprejema Odloka na ta način, da Občinski svet sprejme 

besedilo Odloka, medtem ko so merila, po katerih se vrednosti posamezne programe športa v okviru 

letnega programa športa v občini, oblikuje kot del razpisne dokumentacije javnega razpisa na 

področju športa v občini. Merila bo oblikovala komisija, ki jo bo imenovala županja. Merila bodo 

javno objavljena v razpisni dokumentaciji in tako dostopna vsem zainteresiranim izvajalcem 

programov športa. Na ta način bi lahko v bodoče postopoma oblikovali merila, ki bi bila zadovoljiva v 

dobro vseh.  

Predlagan Odlok je bil podan v javno obravnavo. Na besedilo predlaganega odloka ni bilo pripomb.  

 

Sprejet je bil   

SKLEP:  V predlagani vsebini  se v II. obravnavi   sprejme Odlok o uresničevanju javnega interesa 

na področju športa v občini Divača – postopki in merila za sofinanciranje letnega programa športa 

v občini Divača.  

 

 

7. TOČKA  

Člani Odbora so obravnavali Odlok o dopolnitvi Odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti in 

kulturnih spomenikov na območju občine Sežana , ki so ga prejeli v gradivu. Predlaga se, da se 

predlog odloka sprejema po skrajšan postopku, saj gre za manjše spremembe in dopolnitve odloka.  

Člani Odbora na  predlagano besedilo odloka niso imeli pripomb.  

 

Sprejet je bil  

SKLEP:   V predlagani vsebini se sprejme  Odlok o dopolnitvi Odloka o razglasitvi naravnih 

znamenitosti in kulturnih spomenikov na območju občine Sežana. 
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8. TOČKA 

Članica  Odbora ga. Frankovič Franetič  je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko 

povzela obrazložitev predlagane vsebine. Predstavila postopek glede oblikovanja cen storitve in 

predlog, ki ga je posredoval koncesionar.  

 

Prisotni niso imeli pripomb in so se s podanimi predlogi soglasno strinjali.   

 
Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Odbor za finance  soglaša s predlogom izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno 

varstvene storitve »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača. 

Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 

 

 

9. TOČKA  

ga.  Damijana Gustinčič  je podala obrazložitev k vlogi  Javnega vzgojno-izobraževalnega  zavoda 

Osnovna šola dr. Bogomira Magajne Divača, ki   Občino Divača, ustanoviteljico Zavoda, zaproša za 

izdajo soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki po Letnem poročilu Zavoda za leto 

2017. 

Iz sklepa Sveta zavoda je razvidno, da Svet namenja  ugotovljeni presežek prihodkov nad odhodki za 

osnovna sredstva, učno tehnologijo in opremo.  

Pojasnila je, da viri presežka prihodkov nad odhodki niso nastali iz naslova financiranja ustanovitelja 

in podrobneje predstavlja razloge za nastanek presežka.  
 

Sprejet je bil  

SKLEP:  Izdaja se soglasje k sklepu Sveta vzgojno-izobraževalnega  zavoda Osnovna šola dr. 

Bogomira Magajne Divača, ki se nanaša na razporeditev presežka prihodkov nad odhodki v Javnem 

zavodu po Letnem poročilu Javnega zavoda za leto 2017.  

 

 

10. TOČKA 

Člani Odbora so obravnavali vlogo Javnega zavoda Kosovelova knjižnica Sežana za izdajo soglasja 

za kritje primanjkljaja odhodkov nad prihodki v poslovnem letu 2017. 

Javni zavod je soustanoviteljici  zavoda, Občini Divača, posredoval predlog za izdajo soglasja za 

kritje razlike odhodkov nad prihodkov poslovnem letu 2017 in predlaga, da razliko odhodkov nad 

prihodki Javni zavod pokrije iz lastnih sredstev. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP:  Javnemu zavodu Kosovelova knjižnica Sežana  se daje soglasje za  kritje razlike odhodkov 

nad prihodkov poslovnem letu 2017 iz lastnih sredstev zavoda.   

Javni zavod  prevzema vso odgovornost glede ugotovitve obsega sredstev odhodkov nad prihodkov 

poslovnem letu 2017.  

 

 
11. TOČKA  

Pobude in predlogi:  

 

 Damijana Gustinčič predlaga, da se na eno izmed prihodnjih sej OS povabi  direktorja javnega 

zavoda Park Škocjanske jame.  

 

 Mirjam Frankovič Franetič : 

 

- Izpostavila je prometno problematiko  vremske doline,  tranzita  je čedalje več po vremski cesti , 

glede na podani predlog, da se z 1. junijem preusmeri tovorni promet iz reške na vremsko cesto, 

predlaga postavitev  omejitvene table za težki tovorni promet. Predlog za postavitev  omejitvenih 
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tabel je bil večkrat posredovan na Občino Divača , poslan je bil tudi na Direkcijo RS  za ceste, 

kjer pa trdijo, da  te pobude niso dobili. Problem je tudi v   zamikanju roka določenega za 

preplastitev omenjene ceste.  Cesta Divača-Ribnica je v izredno slabem stanju,  ne vzdrži več,. 

Velik  problem  se kaže tudi tudi vDolnjih Ležečah, kjer  kamioni uničujejo pločnike. Predlaga, da 

se v zvezi z navedenim  sprejme določen  sklep.  

Odbor za finance zahteva, da se na 23. redno sejo OS povabi predstavnika  Ministrstva za 

infrastrukturo, da predloži Občinskemu svetu dokument – zagotovilo o začetku rekonstrukcije te 

ceste, v  nasprotnem primeru se bo  omenjeno cesto fizično zaprlo in bojkotiralo   volitve. 

Na 23.  seji OS bo prva točka informacija o tej zadevi. V nasprotnem primeru  sledi  sestanek v 

Vremah, kjer se dogovori o nadaljnjih aktivnostih  zaradi neuresničljivih obljub. 

 

- Pobuda,  da  strokovna služba Občine Divača  čim prej  - nemudoma izpelje projekt o idejni 

študiji   ureditve pločnikov v vremski dolini in ga prestavi krajanom. 

 

- Izpostavila je vprašanje  glede pričetka eletrifikacije v  dvorani v Famljah. 

 

- Glede na obljube krajanom Gornjih Vrem in zagotovljen proračunska sredstva, predlaga,  da se v 

roku enega meseca dokonča otroško igrišče v Gornjih Vremah ( izgradnja podpornega – 

kamnitega  kraškega  zida na brežini oziroma postavitev betonskih cvetličnih korit, postavitev 

ograje  in igral) . 

 

- Predlaga takojšnji  pristop  Občine Divača k  reševanje problema  zaprtju trgovine v Vremah. Na 

podlagi dosedanjih dogovorov in  sprejetih zaključkov med : Občino Divača – županjo, lastnikom 

prostora in novim najemnikom trgovine, predlaga, da se takoj prične  s sanacije prostora 

trgovine.  

Člani Odbora za finance soglašajo, da svetnica ga. Frankovič Franetič čim prej pridobi ugodno 

ponudbo  za potrebna  eletroinstalacijska dela in  za pleskanje omenjenega prostora ter poskrbi za 

izvedbo omenjenih del, v smislu čim hitrejšega ponovnega odprtja trgovine. Potrebna sredstva se 

zagotovi iz proračunske postavke  »izgradnja večnamenske dvorane v Famljah«. 

 

Seja je bila zaključena ob 19. uri. 

 

 

 

Zapisala:                                                                                               Predsednik Odbora za finance : 

Tatjana Cerkvenik, l.r..                                                                            Dobrivoj Subič, l.r. 


